





A Family that Works Together to Refresh Your Space

群英荟萃 焕新空间

Array refreshes your space. Simple yet striking, the Array collection is a comprehensive family of chairs offering a unified and inspiring look for your workplace. Seamlessly blending comfort, versatility and ergonomic functionality, they're available in a series of aesthetically pleasing colors, making it the perfect choice for any modern work space.

悦派让您的空间焕然一新。简洁清新而备受瞩目,悦派是一套系列齐全,配置完善的座椅,它为您的工作场所呈现出和谐一致和焕发活力的造型。悦派不但舒适贴心、功能卓越,而且具有符合人体工学的功能和赏心悦目的材质颜色,在任何现代办公空间它都是您最完美的选择。



Added Comfort for True Collaboration

雅致舒适 挚诚协作

Both comfort and contentment are essential to strong collaboration in the workplace. Array ensures you're always in a pleasant mood, through its simple but sturdy light-scale design. Array embraces the work day for you, presenting a solid base for both collaborations and interactions.

舒适感和满足感对于增强办公场所的强大协作是至关重要的。悦派的设计简洁稳固,轻盈柔美,能让您持续保持愉悦的心情,乐享工作。在整个工作日里悦派与您相伴,为协作和互动提供坚实可靠的基础。



Focused Ambition

志在千里 众人之选

Array is the ideal choice when it comes to workplace focus. Through its intuitive ergonomic design coupled with everlasting performance, it safeguards health while also ensuring true comfort. Fresh ideas and focused concentration are Array's true calling, making stressful work situations a thing of the past.

悦派是您对办公环境执着追求的理想选择。悦派在人体工学方面的完美设计和经久耐用的性能可以呵护您的健康,让您体验真正的舒适感。悦派的真正使命就是让您消除紧张压抑的工作环境,确保灵感涌现,专注有效地工作。



Ideas and People Blending Together

人心合一 协作交融

Meetings are made for interaction. Creativity, communication, brainstorms and thought-processes - Array Conference Chairs support your every idea, balancing multi-tasked activities and a variety of work styles, to present cohesive interaction. Continuous comfort over extended periods of time ensures concepts are constantly flowing, fostering the kind of interactions most workplaces dream about.

会议需要协作互动。无论是创意、沟通、头脑风暴还是思考过程,悦派会议座椅都可以满足您不同的内心需求,轻松应对 多任务工作和各种不同办公模式,完美展现紧密互动的工作状态。悦派能让您保持长时间坐姿的舒适感,深思熟虑、反复 思考,实现众多工作场所梦寐以求的高效集中与互动。



Comfort for True Productivity

舒适典范 卓有成效

Long desk hours can lead to exhaustion. Array solves all fatigue problems through its sleek but fully integrated functional design. Made with the human body in mind, its soft inner seating furnishings are always pleasing and care for your health. Array offers unparalleled comfort for endless productivity through its blend of soft furnishings, supportive design and effortless style.

过长的工作时间会导致您疲惫不堪。悦派优雅流畅贴合人体背部线条的设计与和卓越一体的功能, 让问题迎刃而解。悦派秉持以人为本的设计理念,坐感柔软舒适,无时无刻呵护您的健康。结合时 尚优美的造型,将令人愉悦的功能与美学完美呈现。悦派独一无二的舒适性,为您提供卓有成效的 工作效率。



A Chair for Everywhere

无处不在 座享空间

Array is up to every type of work challenge, from focused work to collaborative groups. Set either at seat-level or stool height, the chair integrates seamlessly into modern workplaces, by offering support and security through every manner of task.

无论是专注的工作还是团队的协作,悦派都可以满足您各种不同工作模式的需求。通过设定椅座或是脚踏椅高度调节, 悦派与现代工作环境完美融合,为各种工作任务提供多功能的支援和安全的保障。

Product Highlight 产品特点





Adjustable Headrest 可调节的头枕

Adjustable headrest relieves neck tension while finding the right level of comfort and support.

可调节头枕能为您提供最合适的头部支撑 和舒适度,有助缓解颈部承托的压力。



Adaptive Seat Depth 贴合人体的座椅深度

Seat depth allows the seat to be positioned either forward or backward at ease for longterm comfort.

座椅深度调节功能可让您轻松调节椅座前 后滑动,让您随时保持久坐舒适。

Adaptive Lumbar Support

Adaptive lumbar support relieves

changing needs of the spine.

back pressure, accommodating to the

贴合人体的的腰部支撑,能全面贴合腰椎

曲线,有助舒解您背部承托压力,适应不

同工作环境对人体脊椎活动的需求。

贴合人体的的腰部支撑



Flexible Arms

灵变的座椅扶手

The flexible arms move in all two directions, offering perfect alignment of every task: forwards and backwards, upwards and downwards, it moves along every axis.

座椅扶手可以从2个方向进行调节,其中包 括水平前后调节和上下高度调节,从而满 足不同的工作需求。



足的承托,减轻足部因久坐所带来的压力

和缓解脚部不适。



Elasticity Support 富有弹性的座椅底座

Infused with high-tech elasticity, the chair base supports the body's many eraonomic movements across the regular workday.

座椅采用高科技和富有弹性灵活的弓型底 座,可满足工作的活动需求,提供符合人 体工学的最大支援。

Statement of Line产品线



Array High Back Chair 悦派高背座椅

Frame Color 框架颜色 Black/Grey 黑色/灰色

Height 椅高 1005mm - 1095mm Depth 椅深 725mm

Width 椅阔 725mm

Seating Height 座高 390mm - 480mm Seating Depth 座深 435mm Seating Width 座阔 480mm



Array Mid Back Chair 悦派中背座椅

Frame Color 框架颜色 Black/Grey 黑色/灰色

Height 椅高 955mm - 1045mm

Width 椅阔 685mm

Seating Height 座高 385mm - 475mm

Seating Depth 座深 435mm

Seating Width 座阔 480mm





Array Conference Chair 悦派会议椅

Frame Color 框架颜色 Black/Grey 黑色/灰色

Height 椅高 930mm

Depth 椅深 590mm

Width 椅阔 580mm

Seating Height 座高 435mm

Seating Depth 座深 440mm

Seating Width 座阔 480mm



Array High Back Chair with Headrest 1 悦派高背座椅带头枕

Frame Color 框架颜色 Black/Grey 黑色 / 灰色

Height 椅高 1155mm - 1310mm

Depth 椅深 725mm Width 椅阔 725mm

Seating Height 座高 390mm - 480mm

Seating Depth 座深 435mm

Seating Width 座阔 480mm



Array Task Stool with Casters , 悦派工作吧椅带活动式脚轮

Frame Color 框架颜色 Black/Grey 黑色/灰色

Height 椅高 1155mm -1395mm

Depth 椅深 725mm

. Width 椅阔 725mm

Seating Height 座高 590mm - 830mm

Seating Depth 座深 440mm

Seating Width 座阔 470mm

Material Option 物料选择

Back Mesh 座背网料颜色

Seat Fabric 座布布料颜色





















Seat Leather 座垫皮料颜色













Igloon (NW31) Papaya (NW56) Blueberry (NW61) Black (NW39) White (B33) 白色 Black (G8) 黑色

Certifications 证书



GREENGUARD GOLD Indoor Air Quality Certification 荣获GREENGUARD室内空气质量金级认证

Color variations may occur on soft copies or printed matters. Please refer to swatch cards or actual product samples for color selection. 颜色可能因电子档或印刷效果而出现差异,当选择颜色时,可参考色卡或真实样本。

More material color options are available for selection in Lamex Colorbook. Please consult your sales representatives or dealers for more information. 备有更多物料颜色选择,可参考美时彩集,详情请向销售代表或经销商查询。

Office & Showroom

Shanghai

8/F, Greentech Tower, No. 436 Hengfeng Road, Jingan District Shanghai 200070 Tel: (86) 21 6278 8888

Beijing

Building G6, C Cube Youth Cultural and Creative Park Guangqu Road, Chaoyang District, Beijing 100020 Tel: (86) 10 8521 7588

Guangzhou

Unit 2, 22/F, Jun Lin Building No. 285 Forest and East Road, Tianhe District Guangzhou, Guangdong Province 510610 Tel: (86) 20 3892 2422

Shenzher

Unit 4803A, Tower 1, Excellence Century Center Fuhua Third Road, Futian Central District, Shenzhen Guangdong Province 518048 Tel: (86) 769 8203 1111 ext 31018

Dongguan

191 Huan Shi East Road Tangxia Town, Dongguan Guangdong Province 523712 Tel: (86) 769 8203 1111

Hong Kong

26/F, FOYER, 625 King's Road North Point, Hong Kong Tel: (852) 2828 6888

Singapore

100H Pasir Panjang Road #05-03 OC@Pasir Panjang Singapore 118524 Tel· (65) 6817 8750

分行及展厅

上海

上海市静安区恒丰路436号 环智国际大厦8层 邮政编码: 200070 由话: (86) 21 6278 8888

北京

北京市朝阳区/ 渠路 C立方青年文创园G6单元 邮政编码: 100020 电话: (86) 10 8521 7588

广州

广东省广州市天河区林和东路285号 峻林大廈22层02单元 邮政编码:510610 申话:(86) 20 3892 2422

深圳

广东省深圳市福田中心区福华三路 卓越世纪中心1号楼4803A单元 邮政编码: 518048

- state

玉 洪

香港北角英皇道625号26楼 电话: (852) 2828 6888

Lamex www.lamex.com

www.lufflex.com

Service Hotline 客户服务热线

Mainland China 中国大陆 (86) 800 820 6073

Hong Kong & Asia Pacific 香港及亚太区 (852) 2828 6000



Website 网站



WeChat 微作



Facebook 脸书



LinkedIn 领英